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Gemaakte kosten inschakelen van de informateur 
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Geachte voorzitter. 

Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 84, lid 2 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van Provinciale Staten deel ik u hierbij mee dat de 
statenfractie van de Partij voor de Vrijheid per E-mail d.d. 8 april 2011 een aantal aan het college 
van Gedeputeerde Staten, gerichte schriftelijke vragen heeft ingediend inzake de gemaakte kosten 
van het inschakelen van de informateur. De betreffende vragen treft u hierbij aan. 

Overeenkomstig het bepaalde in artikel 84, lid 3 van het eerder genoemde Reglement van Orde 
beantwoordt het college van Gedeputeerde Staten deze vragen zo mogelijk binnen dertig dagen 
nadat zij zijn ingekomen. 

Indien beantwoording niet binnen deze termijn kan plaatsvinden, geeft het college aan de 
vragensteller en Provinciale Staten daarvan gemotiveerd bericht. 

Hopgachtend, 

R.C.M^ 
GQffi^l 

Cc: Leden Provinciale Staten 
Het college van Gedeputeerde Staten 
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IMH tZ§M 

Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde stelt de PW-fractie de onderstaande vragen 
aan het college van Gedeputeerde Staten over de gemaakte kosten voor het inschakelen van de 
informateur. 

1. Wat zijn de totale kosten die gemaakt zijn voor het inschakelen van de informateur? 

2. In hoeverre bestaat hier een protocol voor binnen de organisatie van de provincie Flevoland? 
Indien dit niet het geval is: acht u dit wenselijk en waarom wel/niet? 

3. Zijn de gemaakte kosten voor het inschakelen van de informateur in vergelijking met vier jaar 
geleden hoger of lager en wat is hiervan de oorzaak? 

4. Deelt het college de mening van de PW dat de gemaakte kosten bij het inschakelen van een 
informateur achteraf altijd geëvalueerd dienen te worden en dat in die evaluatie moet worden 
uitgesproken of de Statenleden de gemaakte kosten aanvaardbaar vinden? Zo neen, waarom niet? 

5. In hoeverre is het college, evenals de PW, van mening dat het informateurschap voornamelijk 
een eervolle taak is en dat daarom volstaan kan worden met een reiskostenvergoeding? 

Joram van Klaveren 
PW 


